



MY CYBER HERO

Rookie Cyber Hero

Star Cyber Hero

Sekolah Rendah & Sekolah Menengah

Pengenalan Cabaran

Pengenalan Program

1. Pengenalan Program

Program ini bertujuan untuk memberi pendedahan dan meningkatkan kompetensi pelajar-pelajar dari peringkat sekolah rendah dan menengah seluruh Malaysia di dalam bidang keselamatan siber dan teknologi sokongan berkaitan dengannya.

Perjalanan program ini melibatkan bengkel pembelajaran di dalam talian dan pertandingan secara di dalam talian dan secara bersemuka.

Peserta-peserta bengkel pada setiap peringkat pertandingan akan dididik dengan pengisian berkaitan keselamatan siber. Kefahaman peserta akan dapat diukur semasa pelaksanaan dua peringkat pertandingan (kelayakan dan akhir).

2. Kerangka program 'My Cyber Hero'

Nama kategori	ROOKIE CYBER HERO	STAR CYBER HERO
Format	<p>a. <u>Bengkel di dalam talian.</u> → Rakaman bengkel akan dikongsikan</p> <p>b. <u>Pertandingan peringkat kelayakan.</u> → Kuiz di dalam talian berkaitan teori Sains Komputer dan Keselamatan Siber. → Minimum 10 markah untuk mendapat Sijil Penyertaan → 15 pasukan terbaik akan ke peringkat akhir</p> <p>c. <u>Pertandingan peringkat akhir.</u> → Melaksanakan cabaran gamifikasi keselamatan siber secara bersemuka (berkonsepkan "Defend Your Fort (DYF)")</p>	<p>a. <u>Bengkel di dalam talian.</u> → Rakaman bengkel akan dikongsikan</p> <p>b. <u>Pertandingan peringkat kelayakan.</u> → Kuiz di dalam talian berkaitan teori Sains Komputer dan Keselamatan Siber. → Minimum 10 markah untuk mendapat Sijil Penyertaan → 15 pasukan terbaik akan ke peringkat akhir</p> <p>c. <u>Pertandingan peringkat akhir.</u> → Melaksanakan cabaran gamifikasi keselamatan siber secara bersemuka (berkonsepkan "Defend Your Fort (DYF)")</p>
Penglibatan sekolah	Hebahan ke seluruh Malaysia (16 buah negeri)	Hebahan ke seluruh Malaysia (16 buah negeri)
Kelas peserta dan pasukan	Pelajar sekolah rendah → 3 pelajar dan 1 guru / pasukan	Pelajar sekolah menengah → 3 pelajar dan 1 guru / pasukan

3. Tarikh-tarikh penting program “MY CYBER HERO” 2024

Tarikh	Acara
10 Mei 2024	Permohonan penganjuran program ke NACSA
31 Mei 2024	Kelulusan dan hebahan dari SPMU JPN, BSKK KPM
13 Jun 2024	Taklimat dan pendaftaran My Cyber Hero
20 Jun 2024	Tarikh tutup pendaftaran My Cyber Hero
24 Jun 2024	Bengkel di dalam talian – Peringkat kelayakan
1 Julai 2024	Pertandingan peringkat kelayakan - Kuiz di dalam talian
2 Julai 2024	Keputusan peringkat kelayakan
9 Julai 2024	Bengkel di dalam talian – peringkat akhir
30 Julai 2024	Pertandingan peringkat akhir Majlis penutup dan pengumuman pemenang